

Happy Saint Patrick's Day

St Patrick's Day is a cultural and religious holiday in Ireland. In the city of Dublin, people celebrate St Patrick's Day Festival over five days with parades, music and fireworks.

La Saint Patrick est une fête culturelle et religieuse en Irlande. Dans la ville de Dublin, on fait la fête lors du Festival de la Saint Patrick qui dure cinq jours, avec des parades, de la musique, des feux d'artifice)



People wear green on St Patrick Day because it is the national color of Ireland.

Les gens portent du vert pour la Saint-Patrick parce que c'est la couleur nationale de l'Irlande.

St Patrick is the patron saint of Ireland. He converted the Irish to Christianity in the 5th century.

Saint Patrick est le saint patron de l'Irlande. Il a converti les Irlandais au christianisme au cinquième siècle.



People dress up as mischievous little fairies called leprechauns. Legend says they hide their pots of gold at the end of a rainbow.

Les gens s'habillent en « leprechauns », des petits lutins malicieux. Selon la légende, ils cachent leur chaudron rempli d'or au pied d'un arc en ciel.

During the parades, marching bands play traditional instruments like the bagpipes.

Durant les parades, les fanfares jouent des instruments de musique traditionnels comme la cornemuse.



The shamrock is Ireland's national plant. It's a symbol of spring and the christian religion.

Le trèfle est l'un des symboles de l'Irlande. Il symbolise le printemps et la Trinité dans la religion chrétienne.

D'après I love English for kids - mars 2021